



i-Learner Education Centre
智愛學教育中心

Sparkle! 閃閃發亮!

Kindergarten English and
Chinese Summer Courses, 2023

幼兒英文和中文暑期課程



i-Learner Education Centre
智愛學教育中心

Sparkle! 閃閃發亮!

Kindergarten English and Chinese Summer Courses, 2023

幼兒英文和中文暑期課程

Introduction 課程簡介

Get ready for i-Learner's summer of **sparkle!** Our bright and shiny theme represents our excitement for young learners this summer. Together, we'll strengthen skills and conquer confidence. 準備好迎接夏天吧！我們閃閃發亮的主題一定會讓你提高學習技能，並建立自信。

Our regular- and short-courses from the English department - Pre-School English, Magic Phonics, Cambridge Young Learners, Trinity GESE, and Interview Skills - will help your little superstars become comfortable and confident with English, and will provide an opportunity for consolidation and preparation as we look towards the next stage in your child's learning journey. Our Chinese team's popular general Chinese course Chinese Sprouts (幼兒中文小芽課) brings the language to life through songs, poetry, stories and games, and their Interview Skills (中文面試班) and Pinyin (幼兒普通話拼音班) courses prepare young learners to showcase top skills in their interviews and beyond.

我們的常規和短期英文課程有：Pre-School English(學前英語)、Magic Phonics(魔法拼音)、Cambridge Young Learners(劍橋少兒英語)、Trinity GESE(倫敦聖三一學院考試準備)以及Interview Skills(英文面試班)，它們將幫助您的孩子對英語感到舒適和自信，並將提供鞏固英文和準備升學的機會，讓我們一起期待您的孩子進入下一階段的學習之旅。我們廣受歡迎的中文課程有：幼兒中文小芽課，過歌曲、詩歌、故事和遊戲的方式，將中文帶入生活；中文面試班和幼兒普通話拼音班課程，幫助學生在面試和其他方面展示頂尖技能。

As a stepping stone to primary school, we offer a comprehensive range of Primary Prep courses. These encourage kindergarten students to develop English skills in grammar, critical thinking, reading, writing, and speaking. Our goal is to help your little superstars sparkle this summer, and step into primary school with confidence!

作為升入小學的重要基礎，我們提供全面的小學準備課程。這些課程將鼓勵幼兒園學生學習各種各樣的英文技巧，例如語法、批判性思維、閱讀、寫作和口語。我們的目標是幫助您的孩子在這個暑假大放異彩，自信地迎接小學生涯！

Our fun and immersive five-day summer camp, Little Scholars, encourages kindergarten students to become curious and courageous learners. They will shimmer and shine in nature, and experiment and explore through science and magic. They will brighten their vocabulary and expression through poetry and reading, and illuminate their minds during museum and park visits.

我們有趣的五天沉浸式夏令營Little Scholars(學者暑期英語日營)鼓勵幼兒園學生成為好奇和勇敢的學習者。他們將在大自然中閃閃發亮，並通過科學和魔法進行實驗和探索。他們將通過詩歌和閱讀來豐富他們的詞彙和表達方式，並在參觀博物館和公園時照亮他們的思想。

We can't wait to see your superstars sparkle this summer!

我們期待在這個夏天看到孩子們閃閃發亮！

Course Overview 課程大綱

English Courses 幼兒英文課程

Summer Term Start Date: 4th June, 2023*

Regular Courses 幼兒英文課程

- [Pre-School English](#) 學前英語
- [Magic Phonics](#) 魔法拼音
- [Cambridge Young Learners Preparatory Courses](#)
劍橋少兒英語考試準備
- [Trinity GCSE Preparatory Courses](#)
倫敦聖三一學院考試準備
- [Interview Classes](#) 英文面試班

Primary Prep 小學準備課程

- [Advanced Grammar and Reading](#) 高級語法與閱讀
- [Critical Reading and Writing](#) 批判性閱讀和寫作
- [Love to Write](#) 愛上寫作班
- [Love to Read](#) 愛上閱讀班
- [Global Speaking Passport](#) 英文縱橫家

Dates: 17th July - 18th August

Little Scholars 小小學者暑期英語日營

- [Water: Jelly, Ice Lollies and Steam Trains](#)
水的魔法: 啫喱、冰棒、蒸汽火車

幼兒中文課程

六月四日開始*

幼兒中文課程

- [幼兒中文小芽課](#)
- [幼兒普通話拼音班](#)
- [中文面試班](#)

小學準備課程

- [愛上語文班](#)
- [童心中文](#)
- [高效識字班](#)

*Students can join summer regular classes after 4th June. Please WhatsApp us at 9049 3018 for more details.

學生可於暑期常規課程開始後加入。請WhatsApp 9049 3018與本中心聯絡了解詳情。

Registration and Enrolment 報名方式

Existing or former students 現就讀或曾就讀本中心課程的學生：

1. Visit https://vl.i-learner.com.hk/online_form.php 家長可填寫網上表格報名 **[Starting 3/5開始]**:
 - a. Fill in (a) student name and (b) contact no. Then select (c) the level.
填寫 (a)姓名和 (b)聯絡電話, 並選擇 (c)級別。系統會自動顯示所選擇的級別的課程時間表。
 - b. Scroll down to view all the available courses for the chosen levels. Click on the checkboxes of your chosen lessons, then click “submit” at the bottom of the page. Our team will contact you within 1 working day to confirm your reservation and payment.
向下拖拽頁面, 就會看到對應級別的課程。點選想要報名的課程(可多選), 點擊頁面最下方的「submit」。提交成功後, 頁面會顯示費用, 並將資料自動郵寄予客服同事。我們的客服同事將會在1個工作日之內聯絡您, 以確定報名。
2. Register at one of our centres 您也可以直接到任何一間中心報名。
3. WhatsApp 9049 3014 or call us at 3113 8815 WhatsApp 9049 3014, 或致電 3113 8815。

New Students 新學生：

1. Visit <https://www.i-learner.edu.hk/booking-an-assessment/>, or WhatsApp 9049 3014 or call 3113 8815 to book a free assessment.
家長可於我們的網站、WhatsApp 9049 3014或致電3113 8815 預約免費評估。
2. Come to one of our centres for a free face-to-face assessment with one of our senior tutors. Online assessments are also available.
家長及學生可到我們的中心與資深教育顧問進行評估, 亦可選擇網上評估。
3. Register for the right courses after talking with our senior tutors.評估後我們會為學生推薦合適的課程。

Fees費用

暑期常規課程費用請向中心學習顧問查詢, Little Scholars 小小學者暑期英語日營, 請[見此](#)。

All our classes are small and places are limited. You should make your early registration especially for some of our popular classes.

學額有限, 請盡早報名。

Kindergarten English Courses (Start Date: 4th June)

幼兒英文課程 (六月四日開始)

Pre-School English 學前英語

Our Preschool English lessons develop your child's reading, speaking, listening and writing skills. By exploring two books every lesson, your child will rapidly accumulate key concepts and vocabulary.

我們的學前英語課程可培養您孩子的閱讀、口語、聽力和寫作技能。通過每節課探索兩本書，您的孩子將迅速積累關鍵概念和詞彙。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-L1	Mon 09:00 Tue 10:20 Fri 14:00 Sun 9:00 Sun 11:40	Tue 11:40 Wed 14:00 Thur 10:20 Fri 18:00 Sat 10:20	Mon 15:20 Wed 14:00 Tue 16:40 Fri 16:40 Sat 18:00
Pre-L2	Mon 10:00 Tue 11:40 Tue 18:00 Thur 10:20 Sat 11:40 Sun 15:20	Mon 15:20 Wed 10:20 Thur 10:20 Fri 18:00 Sun 14:00	Mon 10:20 Tue 14:00 Wed 16:40 Thur 15:20 Sun 15:20
Pre-L3	Mon 14:00 Tue 15:20 Wed 15:20 Thur 14:00 Fri 10:20	Tue 10:20 Tue 15:20 Wed 10:20 Fri 16:40 Sun 16:40	Tue 14:00 Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 15:20 Sun 16:40

Magic Phonics 魔法拼音

Our Magic Phonics lessons accelerate your child's reading progress by training your child to recognise letter sounds and read aloud words and then books. Our Magic Phonics lessons are designed to build on the knowledge taught in our Preschool English lessons.

我們的魔法拼音課程通過訓練孩子拼音，讓他們可以自行拼讀生字以至整本英文書。魔法拼音課程建立在學前英語課程教授的知識之上。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L1	Mon 10:20 Wed 18:00 Fri 14:00	Mon 9:00 Thur 14:00 Fri 10:20	Mon 10:20 Tue 16:40 Thur 18:00
L2	Tue 14:00 Thur 10:20 Thur 18:00	Wed 11:40 Thur 14:00 Fri 18:00	Tue 14:00 Wed 10:20 Fri 15:20
L3	Tue 10:20 Thur 9:00 Fri 14:00	Tue 11:40 Wed 15:20 Thur 9:00	Mon 14:00 Thur 11:40 Sat 18:00

Cambridge Young Learners Preparatory Course 劍橋少兒英語考試準備

Cambridge Young Learners English is a series of fun, motivating English language tests, ideal for kindergarteners. Our courses prepare students for the YLE tests, covering all four exam skills (reading, writing, listening and speaking) in a fun and supportive learning environment.

我們的YLE考試準備課程涵蓋閱讀、寫作、聽力和口語四項技能，並為學生提供有趣和可靠的學習環境。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Starters	Mon 11:40 Tue 15:20 Fri 10:20	Tue 9:00 Thur 16:40 Fri 10:20	Mon 18:00 Wed 15:20 Thur 11:40
Movers	Tue 14:00 Wed 18:00 Thur 10:20	Wed 10:20 Thur 18:00 Fri 14:00	Wed 16:40 Fri 10:20 Sun 18:00

Trinity GCSE Preparatory Course 倫敦聖三一學院考試準備

Trinity GESE examinations are an assessment of speaking and listening skills. They are one-to-one oral examinations with a native English-speaker. Learners as young as four years old can take this course and gain communication skills through fun activities, songs and games. Trinity certificates are recognized worldwide and are excellent preparation for school interviews. Following the course, students can take the test at our centres to ensure confident, comfortable exam experiences.

一至三級的考試採用簡單的問答形式。為了幫助學生適應，我們在課堂上會多聽故事和歌曲，還會讓學生與中心的不同老師對話和進行模擬面試。這個考試沒有提供詞彙表，但它會測試學生對“高頻詞”的理解，這些詞語是初學者應該認識的常用詞。i-Learner的考試預備課程其中一個環節是讓學生對這些常用單詞更熟悉，為他們在考試中取得優異成績做好準備。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Grade 1	Mon 15:20 Tue 10:20 Wed 15:20	Tue 15:20 Wed 11:40 Thur 10:20	Tue 16:40 Wed 16:40 Fri 18:00
Grade 3	Mon 10:20 Thur 18:00 Fri 11:40	Wed 11:40 Thur 14:00 Fri 10:20	Mon 11:40 Thur 16:40 Fri 11:40

Interview Classes 英文面試班

Our interview course consists of five rounds, each with eight lessons. Each round provides specific training in English and Chinese on the below course focuses. Parents can sign up for one or more rounds according to their child's needs.

我們的面試班分為五個階段，每階段為八堂，涵蓋以上特定主題的中英文訓練。家長可因子女能力及需要報讀以上任何一階段或以上之課程，為升小面試作充分準備。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-K2	Mon 15:20 Tue 10:20 Wed 15:20	Tue 15:20 Wed 11:40 Thur 10:20	Tue 16:40 Wed 16:40 Fri 18:00
Pre-K3	Mon 10:20 Thur 18:00 Fri 11:40	Wed 11:40 Thur 14:00 Fri 10:20	Mon 11:40 Thur 16:40 Fri 11:40

Primary Prep (Start Date: 4th June)

小學準備課程 (六月四日開始)

Advanced Grammar and Reading 高級語法與閱讀

Our primary level Advanced Grammar and Reading course helps students acquire and master a wide range of grammar constructions. These are essential for both reading and writing accuracy, the skills required for exam success and real-world communication.

本課程以活潑有趣的活動、多種類別的文本和針對性的練習，讓學生以更有趣又更系統的方式學好語法，在口語表達和寫作中使用更準確和恰當的語法；同時也掌握關鍵的閱讀技巧，以應付較高階的理解問題，在閱讀中更充分受益。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-L1	Mon 14:00 Tue 16:40 Wed 15:20 Thur 14:00 Fri 16:40	Mon 15:20 Tue 16:40 Wed 14:00 Thur 18:00 Fri 11:40	Mon 15:20 Tue 14:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 16:40
Pre-L2	Mon 14:00 Tue 10:20 Wed 16:40 Fri 15:20 Sat 10:20 Sat 14:00	Tue 11:40 Tue 14:00 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 14:00 Fri 10:20	Mon 15:20 Tue 14:00 Wed 16:40 Thur 16:40 Fri 14:00

Critical Reading and Writing 批判性閱讀和寫作

In Critical Reading and Writing, our experienced teachers and carefully-crafted curriculum help students develop thinking skills that enable them to become well-rounded, independent learners. A range of stimulating reading, writing and presentation activities enable students to master complex language skills and sets them up for future success.

本課程的目的是教授學生一生受用的閱讀及寫作技巧。任教的經驗豐富的老師將著重提高學生的明辯思維，讓學生成為一個既能獨立批判地思考，又能創意隨手沾來，辯才無礙的人。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-L1	Mon 10:20 Tue 14:00 Tue 16:40 Thur 9:00 Thur 14:00 Thur 16:40 Sat 11:40	Mon 14:00 Tue 11:40 Wed 14:00 Wed 16:40 Thur 10:20 Fri 14:00 Sat 14:00	Mon 10:20 Mon 18:00 Tue 14:00 Wed 11:40 Wed 16:40 Thur 16:40 Fri 18:00 Sat 15:20

Love to Write 愛上寫作班

This Love to Write course helps students unleash their creativity and become confident, accurate writers. It covers a wide range of writing genres, including the common school exam tasks of letters, reviews, diaries, stories and more. Teaching styles are tailored to students, using either our Guided or Creative Approach. This helps students best reach their writing potential.

愛上寫作班的重點會從故事，記敘文，一直發展到多種豐富形類的擴展寫作文類。我們的學生可以充分發揮想象力、表達力和各種寫作技巧，有效地全面提高他們的寫作能力。每堂課包含熱身活動，學生和老師一起分享想法，詞彙學習，和寫作技巧探索。老師會按學生需要，指導和鞏固學生寫作時的文法意識。同時，老師還會指導學生恰當地運用各種技巧。小學階段較重要的寫作技巧包括對話、場景、人物描寫、擬人、擬聲等。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-L1	Mon 11:40 Mon 15:20 Tue 16:40 Thur 16:40 Fri 16:40	Mon 15:20 Tue 14:00 Wed 15:20 Wed 18:00 Thur 15:20	Mon 15:20 Tue 10:20 Wed 16:40 Thur 11:40 Fri 14:00 Sat 15:20

Love to Read 愛上閱讀班

The Love to Read course develops students' fondness for reading in English. Lessons introduce young learners to a wide range of texts including the renowned *Dr Seuss* books and classics such as *Narnia*. As students discover the joy of reading, they also develop higher order thinking skills such as summarising and critical analysis, which are essential for tackling more difficult books as they grow up.

愛上閱讀班以教授學生閱讀的技巧和幫助學生建立閱讀習慣為目標。課程通過有趣而吸引的系列叢書，帶領學生發掘閱讀樂趣，愛上閱讀。同樣重要的是，本課程幫助學生克服如詞彙不足、理解力有待提高等限制，逐步掌握欣賞文章的技巧，比如概括、推論以至綜合、分析等。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-L1	Mon 14:00 Tue 10:20 Wed 15:20 Thur 18:00 Fri 10:20	Mon 14:00 Tue 16:40 Tue 18:00 Thur 15:20 Fri 16:40 Sun 09:00	Mon 14:00 Tue 11:40 Wed 15:20 Thur 14:00 Fri 11:40 Sat 14:00

Global Speaking Passport 英文縱橫家

Do you want to speak English with clarity, fluency and confidence? Now you can join our i-Learner tutors and start your quest for international English! On our Global Speaking Passport course, you'll train your pronunciation, articulation, presentation skills, persuasive skills, and discussion skills with our tutors from around the globe! And you'll be able to travel virtually to different places, experience new cultures, and enjoy the fun of communication with like-minded global citizens.

這個課程讓孩子能夠說得一口流利動聽的標準英語，用英文表達想法、說服和打動他人。孩子將和我們優秀的英國老師學習英文的發音、表達、演講和討論技巧，他們還可以認識世界各地和不同文化。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-L1	Mon 14:00 Tue 16:40 Wed 9:00 Thur 10:20 Sun 16:40	Mon 14:00 Tue 16:40 Wed 15:20 Thur 10:20 Fri 10:20	Mon 16:40 Tue 10:20 Wed 15:20 Thur 14:00 Sat 18:00 Sun 15:20

Little Scholars

小小學者暑期英語日營

Theme 主題:	Water: Jelly, Ice Lollies and Steam Trains 水的魔法: 啫喱、冰棒、蒸汽火車	
Visit 參觀:	Hong Kong Science Museum and a Park 香港科學館及公園	
Create 創作:	Yummy treats to eat! 自製美味啫喱及冰棒	
Target Students 適合:	Pre-K3 to Pre-P1 升K3至小一學生	
Camp Schedule 日營時間表	Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心 17th - 21st July, 2023 9:00-13:00 7th - 11th August, 2023 9:00-13:00	Wan Chai Centre 灣仔中心 24th - 28th July, 2023 9:00-13:00 14th - 18th August, 2023 9:00-13:00
Fee費用	Fee: Half-day camps: \$1180 per half-day; \$4980 per week 費用: Pre K3- Pre S3的半日營: 一個半日 \$1180; 星期一至五: \$4980	

Day 1 第一天	Students will learn about water as a liquid and explore i-Learner to find different water sources. 冰、水、蒸汽是魔法嗎? 學生將會探索 i-Learner 校園, 嘗試找出不同水源並學到水的三態。
Day 2 第二天	Students will visit the Hong Kong Science Museum and learn more about water, including how it makes iron rusty and corrodes rocks. 你知道水滴可以滴穿岩石嗎? 學生將會參觀香港科學館, 並學到與水有關的有趣知識, 包括水如何鏽蝕金屬及岩石等。
Day 3 第三天	Students will learn about the importance of water for human beings and the planet. They will also participate in a jelly-making workshop and learn about the different states of water! 學生將會學到水的重要性、參加趣味啫喱制作工作坊及並了解水是如何凝固的!
Day 4 第四天	We will turn water into gas! We'll also see how seeds grow with water and how steam can power things. 水也可以變成蒸汽! 學生將會學習到水蒸汽如何推動水輪並觀察種子發芽生長的過程。
Day 5 第五天	Students will visit a park and explore i-Learner again to find out where they can find water and learn even more about it. 學生將會參觀公園及再次探索 i-Learner 校園, 找出不同水源, 學習更多關於水的知識!

幼兒中文課程 (六月四日開始)

幼兒中文小芽課

在幼兒階段，課程通過唱誦兒歌、朗誦童詩、閱讀故事和遊戲等方式幫助學生提高詞彙量、掌握基本的語文知識並獲取中文閱讀的語感。與此同時，通過部件的教學訓練學生認讀和書寫漢字的能力，讓孩子感受中國文字的奇妙之處，愛上中文。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第一級預備	星期一 18:00 星期三 15:20 星期四 11:40	星期一 10:20 星期二 16:40 星期五 15:20	星期一 15:20 星期三 10:20 星期六 16:40
第二級預備	星期一 14:00 星期五 16:40 星期六 9:00	星期一 16:40 星期三 11:40 星期四 10:20	星期二 10:20 星期五 18:00 星期六 15:20
第三級預備	星期六 15:20 星期四 10:20 星期日 11:40	星期五 10:20 星期二 16:40 星期四 18:00	星期一 10:20 星期三 15:20 星期五 18:00

幼兒普通話拼音班

由全國普通話水平測試二級甲等以上水準的老師，教授標準的拼音發音和實用會話技巧。課程參考內地權威教材，且針對香港學生的發音難點，補充了大量強化練習。在幼兒階段，課程以唱誦兒歌、繞口令、拼音字卡的方式，帶領孩子們享受學說普通話的樂趣。預期的成效包括：熟練掌握全部拼音規則、以普通話輕鬆閱讀注音讀物、參加本中心舉辦的 KPCC 考試，以取得證書。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第一級預備	星期一 10:20 星期三 14:00	星期一 11:40 星期二 18:00	星期四 10:20 星期三 16:40
第二級預備	星期二 18:00 星期六 11:40	星期三 18:00 星期五 10:20	星期四 10:20 星期六 16:40
第三級預備	星期二 16:40 星期五 10:20	星期一 16:40 星期四 10:20	星期一 16:40 星期四 14:00

中文面試班

本課程十二節，每課設計不同主題的朗讀內容，說話問題和面試技巧，提升學生對日常生活的分析能力，加強口頭表達能力。本課程將以不同主題劃分，教授學生的面試技巧、思維方式和口頭表達能力，幫助學生在面試前增強自信，從而在面試中取得優異的表現。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第三級預備	星期一 16:40-17:50 星期三 18:00-19:10 星期四 10:20-11:30	星期一 16:40-17:50 星期四 10:20-11:30 星期五 16:40-17:50	星期二 16:40-17:50 星期三 10:20-11:30 星期六 14:00-15:10

小學準備課程 (六月四日開始)

愛上語文班

通過豐富有趣的繪本、故事、小說等類型的篇章，提升學生的閱讀能力，培養學生的閱讀興趣。同時提供字、詞、句、段的針對性練習，幫助孩子鞏固已有的語文知識，並綜合運用這些語文能力，為寫作提供紮實的基礎。小學四級以上的課程會加入古詩和文言篇目，幫助學生熟悉古漢語，為未來的學習打下良好的基礎。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第一級預備	星期一 10:20 星期四 14:00 星期日 14:00	星期一 11:40 星期二 14:00 星期五 16:40	星期一 18:00 星期三 15:20 星期四 10:20

童心中文

童年的風箏，和童年的中文，飛得那麼高，那麼遠。童心中文班共六個級別，融合閱讀和寫作，循序漸進地帶領孩子領略中文的秘密。課程參考學校的語文教材，並結合我們出版的《童心中文》練習本作輔助，適合小一至小六的學生。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第一級預備	星期一 15:20 星期二 14:00 星期四 18:00	星期二 16:40 星期六 16:40 星期日 11:40	星期一 14:00 星期二 16:40 星期六 15:20

高效識字班

課程內容基於謝錫金博士的高效識字法，結合學生的生活經驗，幫助學生愉快學習漢字，使學生能夠掌握漢字的基本結構和筆順；認讀、書寫及應用基本字詞，增加識字量；學習中國傳統文化，繼而提高學習中國語文的興趣。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第一級預備	星期二 10:20	星期五 16:40	星期一 16:40
第二級預備	星期一 14:00	星期六 9:00	星期三 15:20
第三級預備	星期五 15:20	星期三 18:00	星期四 16:40

i-Learner Education Centre (Tsim Sha Tsui) 尖沙咀中心

The i-Learner Tsim Sha Tsui Centre covers 2 floors of the Ritz Plaza building, the 2nd and 8th, with a total of 12 classrooms. The centre offers English, Chinese, Maths, Latin, and Spanish courses and is supplemented with a library and tablets that facilitate the use of electronic resources.

地址: 2/F Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

九龍尖沙咀柯士甸道122號2樓

電話: 3113 8815 WhatsApp: 9049 3014



i-Learner Education Centre (Hong Kong Island) 灣仔中心

The i-Learner Wan Chai centre is located on the 6/F of the OfficePlus building and consists of 9 classrooms. The centre offers English, Chinese and Spanish courses and is equipped with multiple tablets that facilitates the use of electronic resources. There is also a small reading corner that serves to entertain both parents and students as they wait for classes.

Address地址: 6/F, 303 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong

香港灣仔軒尼詩道303號6樓



電話: 3611 8400 WhatsApp: 6468 8366



在智愛的夏天

Enjoy Learning, Enjoy Discovering
<http://www.i-learner.edu.hk>